
ZÁZNAM Z JEDNÁNÍ VÝKONNÉHO VÝBORU KSH JIHOČESKÉHO KRAJE 

23.7.2024, PÍSEK 
Přítomní: Mgr. Jiří Žižka, Ing. Jiří Heinrich, Jaroslava Boukalová, Ing. Alfréd Krenauer, Libuše 

Tremmelová, Bc. Milan Garhofer, Alois Pazdera, Ilona Hrubešová, Ing. Pavel Lamoš  

Omluven: Jiří Novák 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Info z SH ČMS 

3. Vyhodnocení krajských soutěží a MČR v Písku 

4. Příspěvky NSA 

5. Různé, diskuse 

6. Závěr 

 
1. Jednání zahájil starosta KSH Mgr. Jiří Žižka, přivítal přítomné na zasedání 

výkonného výboru KSH Jihočeského kraje a poděkoval za možnost uspořádání 

v Písku. Ing. Heinrich omluvil Jiřího Nováka (nemoc). 

2. Byly zkontrolovány úkoly z předchozího VV – krajská rada hasičských soutěží byla 

ustanovena, proběhlo jednání, kde si KORHS vytýčila cíle a úkoly (školení 

rozhodčích, příprava postupových soutěží atd.). JŽ informoval o povinnosti do 

konce srpna 2024 mít při každém OSH Okresní odbornou radu soutěží. 

3. Byly zhodnoceny krajské soutěže (Kaplice a Český Krumlov), až na drobné výjimky 

(rozlosování běhu na 100 m. př. – sobota) byly hodnoceny kladně, zejména Kaplice 

a kraj dětí. 

4. MČR dorostu – Písek – 29.6.-1.7.2024 – JŽ informoval o velice kladných ohlasech 

na toto mistrovství a zároveň s tím poděkoval Jirkovi Heinrichovi za obrovský kus 

výborně odvedené práce nejen jeho, ale i všech hasičů, kteří se na organizaci MČR 

jakkoli podíleli. Při té příležitosti JH poděkoval za finanční výpomoc KSH, HZS JčK za 

veškerou pomoc, Městu Písek, Jihočeskému kraji a zdravotníkům. 

5. JŽ informoval o skutečnosti, že SH ČMS podal na Úřad pro průmyslové vlastnictví 

žádost na ochranu symbolů (ochrana i nevhodné používání). 

6. SH ČMS vyzvalo Nadaci pro podporu hasičského hnutí ke svolání řádného jednání 

správní rady a k dodání auditu. Návrh SH ČMS + následné schválení na doplnění 

správní rady o V. Lišku a M. Vykydala. 

7. Proběhla VVH HVP, a.s. za přítomnosti J. Bidmona a R. Dudka – bez jakýchkoli 

komplikací 

8. Oslavy založení – Velvary + Telč – obě oslavy kladně hodnoceny – setkání praporů 

v Telči se bez omluvy nezúčastnilo cca 60 sborů – jejich seznam bude zaslán na 

příslušná OSH 

9. Informace ke změně stanov – v současné době probíhá proces připomínkování 

10. Výměna papírových průkazek za plastové – z diskuse VV vyplynulo – nesouhlas 

s celkovou obměnou průkazek (starší ročníky apod.), rozhodně povinnost u nových 

členů, u sportovců atd., avšak za podmínky, že nový plastový průkaz bude 

obsahovat veškeré údaje o členovi tak, aby se ten již nemusel např. na postupových 



soutěžích prokazovat OP, pasem apod. Další argument = finančně i personálně 

náročné. 

11. Kontrola NSA – mimo jiné proběhla i na KSH Jihočeského kraje – nebyly shledány 

nedostatky v kontrolovaných oblastech. 

12. P. Lamoš informoval o kontrole na OSH Strakonice (předem plánovaná, pravidelná, 

po OSH se střídající) – kontrola dotací, účetnictví, zápisů, autoprovozu, inventury – 

bez zjištěných nedostatků. 

13. Info ke stejnokrojovému předpisu – bude dodatek ke stejnokrojovému předpisu 

(nové součásti stejnokroje) 

14. Diskuse k návrhu J. Sourala (OSH Svitavy), týkající se udělování titulu ZH a Řádu Sv. 

Floriána. J. Soural navrhuje, aby byl upraven Statut ČU a titulů tak, aby pro výše 

uvedená vyznamenání byla povinnost pracovat minimálně v okresních, potažmo 

okrskových orgánech. Připomínky z jednání – VV KSH nedoporučuje, aby udělení 

titulu bylo podmíněno viz výše, neboť i mimo orgány SH ČMS je mnoho hasičů, kteří 

obětavě pracují a věnují se hasiččině, aniž by byli „funkcionáři“. Dále J. Žižka, A. 

Pazdera i J. Heinrich podotkli, že „neoprávněný“ návrh by měl být zamítnut již na 

úrovni OSH, kde nejlépe vědí, zda navrhovaný je vhodným kandidátem pro určené 

vyznamenání či titul. 

15. Evidence SDH – proběhla diskuse k povolení přístupů pro SDH při úpravách 

osobních údajů – naprostá většina starostů je zásadně proti. 

16. Spolupráce s Ministerstvem obrany – vypsán grant na podporu branně – 

bezpečnostních aktivit – v jeho rámci proběhnou 4 kurzy, přičemž 1 z nich se 

uskuteční na území JčK. 

17. Info – pro rok 2025 a 2026 stále není znám organizátor MČR „60“ a ZHVB 

18. NSA – stále probíhá „křížová“ kontrola sportovců mezi evidencemi SH ČMS a NSA 

(povinnost aktualizovat!!!). Je nutné v nejbližší době zahájit odbornou diskusi 

s ohledem na novou podmínku NSA směrem k čerpání dotací, a sice platba 

členského příspěvku sportovce do hlavního spolku ve výši 200 Kč. Starostka SH ČMS 

se setká v diskusi s představiteli jednotlivých KSH a OSH na přibližně 5 místech. 

19. Milan Garhofer vznesl dotaz ohledně jednotných webových stránek – dle zápisu 

z jednání VV SHČMS je doporučena firma, která by tento úkol zvládla. 

20. Líba Tremmelová informovala o připravovaných OZ pro krajské kolo ZHVB, po 

diskusi odsouhlaseny 

21. Bylo rozlosováno krajské kolo ZHVB: 

ČB=2 ČK=1 JH=3 PI=4 PT=7 ST=6 TA=5 

22. Alois Pazdera vznesl dotaz na krajské kolo ZHVB (9.11.2024 v Česticích) + navrhl 

udělení Medaile za zásluhy KSH Jihočeského kraje v souvislosti s krajským setkáním 

ZH ve Stachách. 

23. OSH Český Krumlov obdrží z dotace NSA na krajské soutěže 80.000,- Kč – 

odhlasováno 6 PRO, 0 PROTI, 1 SE ZDRŽEL  

24. Závěrem JŽ poděkoval všem za účast a popřál šťastný návrat domů. 

 

Záznam: Ilona Hrubešová / 24.7.2024 


